

Dear Esteemed Parents,

Welcome to Crown Private School, where excellence in education meets a nurturing environment! We are delighted to have you as part of our vibrant school community. Crown has consistently maintained high standards of academic and holistic growth, earning commendable ratings across various areas in the Ministry Inspection. Rest assured, our commitment to quality extends to our digital landscape, with a strong emphasis on e-safety and secure online experiences for your child.

In line with our pursuit of academic excellence, we are proud to announce our partnership with International British Online School, and are also proud to announce our unique distinction as the only school with prestigious partnerships with Cambridge, Oxford and Edexcel boards. This remarkable affiliation enriches our global educational connections and empowers your child with an exceptional learning journey.

This academic year brings exciting changes, including dedicated club activity periods with a diverse array of clubs to ignite your child's interests. Your child will have the privilege to select two clubs annually, promoting holistic growth beyond the classroom.

Our after-school sports program continues to thrive, and we are thrilled to introduce swimming as an exciting new addition this year. Responding to your valuable feedback, we have strategically aligned our first-term exams with the winter vacation, ensuring a balanced and effective academic calendar.

To enhance your child's knowledge horizons, we have introduced international history and geography. Additionally, our English language development program now offers seven periods per week, creating a foundation for strong language skills, handwriting proficiency, and a love for reading and writing. Furthermore, we are excited to introduce a foreign language program, with French and Spanish being taught from KG 2 to grade 5. This enriching addition will broaden your child's linguistic and cultural horizons, preparing them for an interconnected world.

Empowerment takes center stage with our new digital programs, offering your child tailored extra practice opportunities. Your involvement becomes seamless as you monitor progress from the comfort of your home, strengthening the parent-school partnership.

As you entrust your child's education to us, we urge you to believe in the dedicated educators shaping their journey. Crown Private School, with its enduring legacy, remains steadfast in its commitment to your child's holistic development. Our focus on continuous improvement encourages your feedback, shaping a year of excellence. Together, let's make this academic year a remarkable and transformative one.



With warm regards,

Yours Sincerely,  
Dr. Kishor Pillai



Director/Principal

## Academic Year 2023-2024

No.	Subject & Date		Important information
1	Orientation Day	Friday 25/8/2023	Parent's orientation for all grades will take place at school from 9:30 am. to 11:30 am.
2	First day of school: 7:30 am. to 11:30 am.		Grades 1 to 12 on Monday, 28 <sup>th</sup> August, 2023 Pre-KG, KG1 & KG2 on Thursday, 31 <sup>th</sup> August, 2023
3	School Timings	Monday to Thursday	<b>PreKG &amp; KG1:</b> 7:30 am. to 12:30 pm. Prekg & Kg1 Students can stay back until 2:00 pm (4 days) for Activity class and will be chargeable. <b>KG2 to Grade 12:</b> 7:30 am. to 2:00 pm.
		Friday	<b>All Students:</b> 7:30 am. to 11:30 am.
4	School Gates		A new gate has been opened, bringing the number of gates for the attendance and departure of students to 5 gates. Gate information is provided in the registration folder.
5	Terms		We will follow a two-term system. Term 1 - From 28 <sup>th</sup> August 2023 to 31 <sup>st</sup> January 2024 Term 2 - From 1 <sup>st</sup> February 2024 to 28 <sup>th</sup> June 2024.
6	Student ID card		Please ensure that your child wears the electronic RFD ID card every day for daily attendance, canteen & school bus.
7	Transportation		On Day 1 (28 <sup>th</sup> August 2023), all students registered for school transport must be dropped to school by parents in the morning. However, the school transport will drop them home.
8	School bag		Please ensure that Trolley bags are not allowed from Grade 6 to Grade 12.
9	School shoes		All students are expected to wear Black leather shoes on all regular days, and white sport shoes for PE days.
10	Mobile Phones		Students are not allowed to use mobile phones while on the school premises.
11	I Pad / Tablet		Students are encouraged to bring to school their own device ONLY on the days specified by the subject teacher such as a tablet or a laptop to facilitate independent learning and use digital learning platforms.
12	Parent Portal		All school information related to teaching and learning and communication of parents with the school will strictly take place using our I campus Mobile Application.
13	Open Days		Every Thursdays, parents can meet with teachers between 2:15 pm to 3:00 pm.
14	Planner		All-important activities, holidays, exams are mentioned in the school planner.
15	Parent contact details		Please ensure to update the current active contact details to the Registrar in case of any changes.
16	Last Year report cards		Please ensure to collect the last year's report card from the reception staff, if collected already ignore this communication.
17	School Official communication channels		<b>Please find below the official communication channels of the school:</b> School Land Line: 06 7423222 School Mobile phone: 056 3586249 School website: <a href="https://www.cpschool.uk">https://www.cpschool.uk</a> Mobile application: I Campus School E-mail: <a href="mailto:principal@cpschool.uk">principal@cpschool.uk</a> Social Media  

أولياء الأمور الأعزاء

أرحب بكم في مدرسة كراون الخاصة حيث يجتمع التميز مع البيئة التعليمية!! كما يسعدنا أن تكونوا جزءًا من مجتمع مدرستنا النابض بالحياة، لقد حافظت مدرسة كراون الخاصة باستمرار على معايير عالية من التطور الأكاديمي الشامل، وحصلت على تقييمات جديرة بالثناء في مختلف المواد في التقييم الوزاري، إن التزامنا بالجودة يمتد إلى المشهد الرقمي لدينا، مع تركيز قوي على السلامة الإلكترونية وتأمين التجارب عبر الإنترنت لأبنائكم.

تماشيًا مع سعيينا لتحقيق التميز الأكاديمي، نحن فخورون بالإعلان عن شراكتنا مع المدرسة الدولية البريطانية عبر الإنترنت، ونفخر أيضًا بالإعلان عن تميزنا الفريد بصفتنا المدرسة الوحيدة التي لديها شراكات مع مجالس " Edexcel،Oxford،Cambridge " إن هذه الشراكة ستعزز اتصالاتنا التعليمية العالمية ويمكن طفلك من رحلة تعليمية استثنائية.

يجلب هذا العام الدراسي تغييرات مثيرة، بما في ذلك فترات الأنشطة المخصصة مع مجموعة متنوعة من الأندية لإثارة اهتمامات أبنائكم، سيكون لأبنائكم امتياز اختيار ناديين سنويًا، مما سيعزز التطور الشامل خارج الفصل الدراسي.


سيستمر البرنامج الرياضي بعد الدوام المدرسي، ويسعدنا أن نقدم لكم دورة السباحة كنشاط جديد لهذا العام، واستجابةً لملاحظاتكم القيمة قمنا بمواءمة امتحانات الفصل الدراسي الأول بشكل استراتيجي مع عطلة الشتاء، مما يضمن تقويًا أكاديميًا متوازنًا وفعالًا.

ولتعزيز آفاق المعرفة لأبنائكم أضفنا مادتي التاريخ والجغرافيا وبرنامج تطوير اللغة الإنجليزية لسبع حصص في الأسبوع، مما يخلق أساسًا للمهارات اللغوية القوية من إتقان للكتابة اليدوية وحب القراءة والكتابة، بالإضافة على ذلك نحن متحمسون لتقديم برنامج لغة أجنبية، حيث سيتم تدريس اللغة الفرنسية والإسبانية من الروضة الثانية وحتى الصف الخامس، ستعمل هذه الإضافة على توسيع الآفاق اللغوية والثقافية للطلبة وإعدادهم لعالم مترابط.

يحتل التمكين مركز الصدارة مع برامجنا الرقمية الجديدة، مما سيوفر لأبنائكم فرص تدريب إضافية، إن مشاركتكم ستصبح سلسلة بينما تراقبون التقدم الذي سيعزز الشراكة بين أولياء الأمور والمدرسة.

نظرًا لأنك تعهد بتعليم طفلك في مدرسة كراون الخاصة، فإننا نحثك على الإيمان بالمعلمين المتفانين الذين سيشكلون رحلتهم، ستبقى مدرسة كراون الخاصة ثابتة كما عهدتموها في التزامها بالتطور الأكاديمي لأبنائكم، إن ملاحظاتكم تشجعنا على التحسين المستمر ومعًا سنجعل هذا العام الدراسي عامًا مميزًا وتحوليًا.

مع أطيب التمنيات بعام دراسي موفق للجميع.

  
د. كيشور بيلاي  
مدير المدرسة

## العام الدراسي 2024-2023

الرقم	الموضوع والتاريخ	معلومات هامة
1	اليوم الإرشادي الجمعة 2023/8/25	سيتم عقد اليوم الإرشادي لأولياء الأمور الكرام لجميع المراحل الدراسية من الساعة 9:30 صباحاً وحتى 11:30 ظهراً.
2	أول يوم دراسي 7:30 حتى الساعة 11:30 ظهراً	طلبة الصفوف من الأول وحتى الثاني عشر يوم الإثنين الموافق 2023/8/28. طلبة ما قبل الروضة والروضة الأولى والثانية يوم الخميس الموافق 2023/8/31
3	التوقيت المدرسي يوم الإثنين وحتى يوم الخميس يوم الجمعة	<u>طلبة الصفوف من الروضة الثانية وحتى الصف الثاني عشر</u> : 7:30 صباحاً وحتى الساعة 2:00 ظهراً <u>طلبة ما قبل الروضة والروضة الأولى</u> : 7:30 صباحاً وحتى الساعة 12:30 ظهراً ويمكن لطلبة هذه المراحل البقاء حتى الساعة 2:00 ظهراً للإستفادة من الأنشطة المتنوعة . <u>جميع المراحل الدراسية</u> : 7:30 صباحاً وحتى الساعة 11:30 ظهراً
4	البوابات المدرسية	تم فتح بوابة جديدة ليصبح عدد البوابات الخاصة لحضور وانصراف الطلبة 5 بوابات . يمكنك الحصول على معلومات أكثر عن البوابة الخاصة بأبنائك والمتوفرة في ملف التسجيل.
5	الفصول الدراسية	ينقسم العام الدراسي إلى فصلين دراسيين : - الفصل الأول (26 أغسطس إلى 31 يناير) - الفصل الثاني (1 فبراير – 28 يونيو)
6	بطاقة الطالب التعريفية (هوية الطالب)	يرجى التأكد من ارتداء أبنائكم البطاقة الإلكترونية التعريفية بشكل يومي حيث سيتم استخدامها في الحضور والانصراف من المدرسة والمقصف المدرسي والحافلات المدرسية.
7	الحافلات المدرسية	اليوم الأول (28 أغسطس 2023) فقط، يتوجب على أولياء الأمور توصيل أبنائهم المسجلين في الحافلات المدرسية إلى المدرسة صباحاً، وسيتم إعادتهم من قبل الحافلة إلى منازلهم ظهراً.
8	الحقيبة المدرسية	لا يسمح باستخدام الحقيبة ذات العجلات لطلبة الصفوف من الرابع وحتى الثاني عشر.
9	الحذاء المدرسي والرياضي	جميع طلبة المدرسة عليهم إرتداء حذاء مدرسي أسود خلال الدوام المدرسي، وحذاء رياضي أبيض خلال أيام حصص الرياضة فقط.
10	الهاتف الخليوي	لا يسمح باحضر أو استخدام الهاتف الخليوي داخل الحرم المدرسي.
11	الجهاز اللوحي	يتوجب على الطلبة احضر جهازهم اللوحي الخاص بهم Laptop / I Pad / Tablet في حال طلب معلم الصف ذلك.
12	تطبيق الهاتف المتحرك	جميع التعاميم الإدارية والأكاديمية وغيرها ولمزيد من تواصل الأهل مع المدرسة سيتم اعتمادها فقط من خلال برنامج الهاتف المتحرك فقط I Campus الخاص بنا.
13	اليوم المفتوح	يمكن لأولياء الأمور لقاء معلمة الصف كل يوم خميس من الساعة 2:15 وحتى الساعة 3:00 ظهراً.
14	التقويم المدرسي	جميع الأنشطة الهامة – الإجازات – الإمتحانات، مذكورة في التقويم المدرسي.
15	أرقام التواصل مع ولي الأمر	في حالة وجود أى تغيير في أرقام التواصل أو بيانات الطالب، يرجى التأكد من تحديث ذلك مع قسم التسجيل.
16	تقارير نهاية العام الدراسي 2023-2022	في حالة عدم استلام شهادة نهاية العام الدراسي 2022-2023 من قبل، يرجى مراجعة موظفي الاستقبال لاستلامها.
17	القنوات الرسمية للتواصل	<b>توفر المدرسة العديد من القنوات الرسمية للتواصل مع أولياء الأمور وفق التالي:</b> هاتف المدرسة: 06 7423222 الهاتف المتحرك المدرسة: 056 3586249 الموقع المدرسي: <a href="https://www.cpschool.uk">https://www.cpschool.uk</a> تطبيق الهاتف المتحرك: I campus إيميل المدرسة: <a href="mailto:principal@cpschool.uk">principal@cpschool.uk</a> التواصل الاجتماعي: cpsajman  